



HILTON GARDEN INN SHIYAN

Hilton Garden Inn Shiyan is a modern hotel near Shiyan city center, offering easy access to Shiyan Train Station and Shiyan Wudang Mountain Airport. Just 5-minutes drive away to Dongfeng Automobile industry avenue, 35-minutes drive away to the Wudang Mountain, the birthplace of Taoism. The hotel is also close to corporate offices as well as various entertainment, shopping and dining options.

Meeting Venue	High (m)	Length x Width (m)	Square Meter (m ²)	Dimensional Information						
				Banquet	Boardroom	Cocktail	Classroom	Theatre	Fishbone	U-Shape
Function Room I	4	7.25x8.5	65	40	24	30	27	60	18	27
Function Room II	4	7.25x8.5	65	40	24	30	27	60	18	24
Function Room I+II	4	14.5x8.5	130	80	27	60	63	120	36	24
Function Room III	4	8.0x10.0	80	60	30	40	30	70	24	30
Foyer	4.5	4.5	67	40	-	40	-	-	-	-

Meetings & Special Events Made Easy

Our online Event Planning Tools give you control over your event:

View the current number of reserved rooms, make group reservations, plus view, download and print a guest reservations list at www.hgi.com/glm

Create your own seating styles/arrangements at www.hgi.com/floorplans

Build personalized group web pages that display your event details, maps, and directions and enable guest reservations with your special rate at www.hgi.com/pog





HILTON GARDEN INN SHIYANG

No.9 Kaixuan Avenue
Shiyang, Hubei, China
T: + 86(0) 719 862 8888
F: + 86(0) 719 868 2222
HGISHIYANG.hgi.com

RESERVATIONS

HGI.com
China Hotline
+800 820 4466
400 886 5533



OUR HOTEL

Free high speed Internet access and WIFI throughout the hotel
Complimentary Fitness Center
24-hour Pavilion Pantry convenience mart
All Day Dining restaurant serves breakfast, lunch & diner
Lobby Lounge
Evening room service

Over 300 m² of meeting space, including 3 function rooms and 1 meeting foyer
Concierge service
Express check-in and check-out
Valet dry cleaning and self-service laundry
Airport Pickup
Hilton Garden Inn Satisfaction Promise™

OUR ROOMS

Complimentary Internet access
Mini-fridge
Spacious and comfortable beds
Large work desk with adjustable lighting and ergonomic chair

Flat screen TV with a wide selection of international channels
Hair dryer, iron and ironing board
Upscale bath amenities
Separate walk-in shower

HILTON HONORS

Hilton Honors is the only guest reward program that lets you earn both hotel points and airline miles for the same stay at more than 5,000 hotels worldwide. with the Hilton

Honors Event Planner program, event planners can earn Points & Miles™ for qualifying events. Ask your sales person for details.



十堰希尔顿花园酒店

十堰希尔顿花园酒店是希尔顿集团在湖北省第一家花园品牌酒店 (Hilton Garden Inn)，位于十堰市新兴的凯旋大道。酒店地理位置优越，交通便利，距离十堰武当山机场仅 20 公里，驱车 5 分钟可到达东风汽车产业大道，35 分钟便可到达中国道教文化发源地武当山。周边云集各类商务公司和高档住宅区。是商务和休闲人士下榻的理想之选。

会议室名称	高度 (米)	长 x 宽 (米)	面积 (米 ²)	摆台形式及容量						
				宴会式	董事会	鸡尾酒会	课桌式	剧院式	鱼骨式	U 字型
多功能会议室 I	4	7.25x8.5	65	40	24	30	27	60	18	27
多功能会议室 II	4	7.25x8.5	65	40	24	30	27	60	18	24
多功能会议室 I+II	4	14.5x8.5	130	80	27	60	63	120	36	24
多功能会议室 III	4	8.0x10.0	80	60	30	40	30	70	24	30
会议前厅	4.5	4.5	67	40	-	40	-	-	-	-

会议和特别活动轻松掌握

我们的在线活动策划工具让您轻松掌握您的活动：

在www.hgi.com/glm查看当前预订的会议室数量、进行团体预订，并查看、下载和打印客人预订清单

在www.hgi.com/floorplans确定您的摆台形式和安排

在www.hgi.com/pog制作个性化团体网页，显示您的活动资料、地图、方向，并让客人可以按特别价格进行预订





十堰希尔顿花园酒店

中国湖北省十堰市
凯旋大道 9 号
电话: + 86(0) 719 862 8888
传真: + 86(0) 719 868 2222
HGISHiyan.hgi.com

预订

HGI.com
China Hotline
+800 820 4466
400 886 5533



我们的酒店

覆盖全酒店的免费无线网络
免费健身中心
24 小时 Pavilion Pantry 便利店
全日制餐厅提供早中晚特色美食
大堂酒廊
晚间客房送餐服务
礼宾服务

300 余平方米会议空间, 包括 3 间多功能厅和 1 个会议前厅
快速办理入住和退房
自助洗衣服务和代客干洗
机场接机服务
希尔顿花园酒店满意承诺 (Hilton Garden Inn Satisfaction Promise™)

我们的客房

酒店拥有 152 间时尚优雅, 设施齐全的花园客房, 其中包含 1 间豪华套房。
免费的高速网络
迷你冰箱
宽敞舒适的睡床
配备可调灯光和人体工学座椅的办公空间

配备有多个国际频道的液晶电视
吹风机、熨斗和熨板
高档卫浴用品
独立淋浴间

希尔顿荣誉客会

希尔顿荣誉客会是唯一让您可以在全球超过 5,000 家酒店同 1 次住宿中既可以赚取酒店积分又可以赚取航空公司飞机里程的客户奖励计划。通过希尔顿荣誉客

会活动策划者计划, 活动策划者可以凭符合要求的活动赚取积分和里程 (Points & Miles™)。详情请咨询您的销售顾问。